
Aan: 
de voorzitter en leden van  
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Assen, 21 november 2007  
Ons kenmerk 47/5.5/2007014529 
Behandeld door mevrouw H. Diender (0592) 36 56 53 
Onderwerp: Aanvragen voor programmasubsidie RTV Drenthe 
 
 
 
Geachte voorzitter/leden,  
 
Wij willen u met deze brief informeren over het Drentse beleid ten aanzien van 
programmasubsidie en de door RTV Drenthe in 2007 bij de provincie ingediende 
aanvragen voor programmasubsidie.  
 
Beleid ten aanzien van programmasubsidie 
Regelmatig ontvangt de provincie verzoeken voor programmasubsidie of wil de 
provincie dat RTV Drenthe door middel van een radio- of televisie-uitzending aandacht 
besteedt aan bepaalde thema's. Het gaat dan om programmasubsidie. In de nota 
Goed bekeken! Provinciaal beleid voor de regionale omroep is hier beleid voor 
opgenomen. Bemoeienis met algemene thema’s of kaders voor programma’s is 
slechts mogelijk door middel van extra financiering. De omroep blijft 
eindverantwoordelijk voor de inhoud van de programma’s vanwege de journalistieke 
onafhankelijkheid.  
 
Met het Drentse omroepbeleid is ervoor gekozen de mogelijkheid open te houden 
extra subsidie te verstrekken aan RTV Drenthe om bepaalde programma’s te maken 
en uit te zenden en de mogelijkheid voor zendtijd ten behoeve van 
overheidsvoorlichting te gaan benutten, nader uit te werken in een plan. Bepaald is 
dat bij programmasubsidie moet worden aangesloten bij de landelijke richtlijn voor 
door de rijksoverheid medegefinancierde producties. Op grond hiervan moet de 
bijdrage van de provincie kenbaar worden gemaakt aan het publiek en moet deze niet 
groter zijn dan 50% van de programmakosten. De programma’s dienen aan te sluiten 
bij inhoudelijke provinciale doelstellingen en beleidsregels. De bijdrage dient als 
incidentele prestatiesubsidie per afzonderlijk programma te worden vastgesteld om te 
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voorkomen dat de regionale omroep een algemene voorlichtingstaak van de provincie 
krijgt opgelegd. 
 
Subsidieaanvragen RTV Drenthe 
In de vergadering van de Statencommissie Cultuur en Welzijn, gehouden op  
19 september 2007, heeft gedeputeerde Looman toegezegd de commissie te laten 
weten welke subsidieaanvragen van RTV Drenthe in de loop van 2007 zijn ingediend 
en afgewezen.  
 
RTV Drenthe heeft op 16 april 2007 vier aanvragen ingediend voor 
programmasubsidie. Na toetsing aan het Actieplan cultuurbereik Drenthe 2006-2008 
is op advies van de Provinciale Adviescommissie Actieplan Cultuurbereik besloten 
geen subsidie te verlenen voor deze programma’s om diverse redenen. De aanvraag 
voor subsidie van de tv-serie Molens 2007 is niet gehonoreerd, omdat voor promotie 
en pr van het jaar van de molens reeds subsidie was verstrekt aan het Drents Plateau 
en voor het project Verleden van Nederland geen sprake is van vernieuwing. Bij de 
aanvraag voor de tv-serie Help Okki (mascotte en voorloper van Oktobermaand 
Kindermaand) was de reden dat de inhoudelijke uitwerking van het projectplan te 
summier was en de provincie door subsidiering van Projectgroep Oktobermaand 
Kindermaand reeds voldoende bijdraagt aan de promotie van dit project. Bij de tv-
serie Zin speelt een rol dat volgens de Provinciale Adviescommissie Actieplan 
Cultuurbereik de artistieke kwaliteit matig en het project niet vernieuwend is. Ten 
slotte is de aanvraag voor tv-serie Niks is nei niet in behandeling genomen omdat 
deze door RTV Drenthe is ingetrokken. 
 
Overigens hebben wij onlangs afgesproken aanvragen van RTV Drenthe voortaan 
centraal en gecoördineerd door de portefeuillehouder mediabeleid te behandelen. 
 
Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
gedeputeerde staten van Drenthe, 
 
 
 
 
 , secretaris , voorzitter 
 
 
ga.coll. 

 
 



Fractiemedewerkster: 
Anneke Lubbers, Nieuwe Rijksweg 33, 9481 AP  VRIES 
Tel: 0592-544173          Fax: 0592-541456 
E-mail: a.lubbers@drenthe.nl 

   STATENFRACTIE  DRENTHE 
 

 
Onderbouwing agendapunt RTV Drenthe subsidies voor de commissievergadering van 23 januari 
2008. 
 
 
 
De fractie van de PvdA wil graag met de gedeputeerde (naar wij aannemen de heer Baas, maar 
aanwezigheid van de heer Munniksma zou ook prettig zijn) en de overige leden van de commissie in 
discussie over de wijze waarop besluiten om wel/geen subidie te verlenen tot stand komen. Dit mede 
aan de hand van subsidieverordening en de medianota. 
 
In de brief van GS van 21-11-07 wordt aangegeven op welke gronden aangevraagde subsidies zijn 
afgewezen. Hierover hebben wij meerdere vragen, vooral ook over de wijze waarop kennelijk met 
aanvragen wordt omgegaan: als een aanvraag onvoldoende is onderbouwd, wordt er dan samen met 
de aanvrager gekeken naar een mogelijke verbetering van de onderbouwing? Hoe is de algemene 
houding tegenover aanvragen: altijd ja zeggen, behalve als het echt niet voldoet, of altijd nee zeggen, 
behalve als het echt niet anders kan? 
 
Deze discussie willen wij ook voeren in het licht van de andere instellingen, zoals bv het huus voor de 
taol: hoeveel moeite moet men doen om een “ja” te krijgen. 
 
Daarnaast willen wij t.a.v RTV van GS weten welk actief beleid GS voorstaan ten aanzien van 
programma-ondersteuning, vanuit de optiek van de kunst van het combineren. 
 
 
Namens de PvdA Statenfractie 
 
 
Herman Beerda 


